

Title (en)

MANNITOL/SORBITOL ROLLING COMPOUND BLEND.

Title (de)

MANNIT/SORBIT EINSTAUBMISCHUNG.

Title (fr)

COMPOSE DE SAUPOUDRAGE CONSISTANT EN UN MELANGE DE MANNITOL ET DE SORBITOL.

Publication

EP 0605584 A1 19940713 (EN)

Application

EP 92920630 A 19920914

Priority

- US 9207769 W 19920914
- US 76127891 A 19910917

Abstract (en)

[origin: WO9305662A1] A rolling compound containing about 80-95 weight percent mannitol and about 5-20 weight percent sorbitol has improved flow and results in improved chewing gum quality. Initially, the sorbitol has been prepared into a fine powder that has a particle size distribution similar to that of mannitol. Chewing gum compositions which have been dusted with the rolling compound process well and possess excellent flavor and appearance.

Abstract (fr)

Un composé de saupoudrage par roulage contenant environ 80-95 % en poids de mannitol et 5-20 % en poids environ de sorbitol présente un écoulement amélioré et permet d'obtenir une gomme à mâcher de meilleure qualité. Dans un premier temps, le sorbitol est préparé en une fine poudre dont la taille des particules est semblable à celle du mannitol. Les compositions de gomme à mâcher qui ont été saupoudrées avec le composé de l'invention ont une meilleure attitude au traitement et possèdent d'excellents aspects et arômes.

IPC 1-7

A23G 3/30; A23G 3/00

IPC 8 full level

A23G 3/34 (2006.01); **A23G 4/00** (2006.01); **A23G 4/10** (2006.01); **A23G 4/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A23G 3/346 (2013.01); **A23G 4/10** (2013.01); **A23G 4/20** (2013.01); **A23G 2200/06** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 9305662 A1 19930401; AU 2652192 A 19930427; CA 2114953 A1 19930401; EP 0605584 A1 19940713; EP 0605584 A4 19940414

DOCDB simple family (application)

US 9207769 W 19920914; AU 2652192 A 19920914; CA 2114953 A 19920814; EP 92920630 A 19920914